
 

 

 
ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ 
ΦΩΤΕΙΝΗ ΑΡΑΜΠΑΤΖΗ  

Βουλευτής Ν. Σερρών - ΝΕΑ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

 

ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 

07/11/2022 

Προς 

Τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 

κ. Γεώργιο Γεωργαντά  

 

Θέμα: «Εκτός προκαταβολής από τον ΕΛ.Γ.Α. οι πληγέντες  βαμβακοκαλλιεργητές στις 

Κοινότητες Θολού, Ν. Πέτρας και Γαζώρου του Δήμου Ν. Ζίχνης Σερρών από την 

χαλαζόπτωση της 25ης Ιουνίου  2022» 

 

Κύριε Υπουργέ, 

Ως γνωστόν η Π.Ε. Σερρών επλήγη από σφοδρή χαλαζόπτωση στις 25 Ιουνίου 2022. 

Η Κυβέρνηση, όπως είχε δεσμευτεί στην επιτόπια επίσκεψη του κυβερνητικού 

κλιμακίου στις 04/07/2022, με το άρθρο 87 του Νόμου 4975/2022(ΦΕΚ A’ 

187/30.09.2022), προέβλεψε κατά παρέκκλιση του κανονισμού του ΕΛ.Γ.Α., την 

δυνατότητα χορήγησης προκαταβολής έως τις 31.12.2022, σε πληγέντες παραγωγούς 

από τις χαλαζοπτώσεις του Ιουνίου του 2022. Η συγκεκριμένη νομοθετική ρύθμιση 

έχει πεδίο εφαρμογής και την Π.Ε. Σερρών. 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΠΙΚΑΙΡΩΝ ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

147

Ημερομ. Κατάθεσης:

7/11/2022

Ώρα κατάθεσης:

10:00'



Ακολούθως, στις 18/10/2022 το Δ.Σ. του ΕΛ.Γ.Α κατ΄ εξουσιοδότηση του Ν. 4975/2022 

αποφάσισε τη χορήγηση προκαταβολής στην βαμβακοκαλλιέργεια και σε επίπεδο 

Π.Ε. Σερρών. 

Πράγματι, στις 31/10/2022, όπως είχαμε δεσμευθεί, πραγματοποιήθηκε η πληρωμή 

της προκαταβολής στους Νομούς Σερρών, Κιλκίς, Πέλλας και Θεσσαλονίκης. 

Αιφνιδίως διαπιστώθηκε ότι οι παραγωγοί στις Κοινότητες Θολού, Νέας Πέτρας και 

Γαζώρου του Δήμου Ν. Ζίχνης, που σημειωτέον ήταν στο επίκεντρο της θεομηνίας, 

έμειναν εκτός της πληρωμής της προκαταβολής με την αιτιολογία ότι ο τοπικός 

ανταποκριτής του ΕΛ.Γ.Α. έκανε την αναγγελία ζημίας, με ζημιογόνο αίτιο την 

αναφορά «Ανεμοθύελλα-Χαλάζι» αντί της αναφοράς «Χαλάζι» αποκλειστικά, 

προκαλώντας την δίκαιη αγανάκτηση των πληγέντων δικαιούχων. 

Επειδή στις συγκεκριμένες Κοινότητες το επιλέξιμο ζημιογόνο αίτιο της 

χαλαζόπτωσης έχει δηλωθεί έστω και ως δευτερεύον 

Επειδή από την προαναφερόμενη αστοχία έχουν μείνει απλήρωτοι περί τους 420 

πληγέντες βαμβακοπαραγωγούς  

Ερωτάται ο Κύριος Υπουργός: 

1. Πώς και πότε προτίθεστε να διορθώσετε την συγκεκριμένη αστοχία; 

2. Πότε προγραμματίζετε την αποπληρωμή της αποζημίωσης των υπολοίπων 

καλλιεργειών (σιτάρια, καλαμπόκια κ.α.), που δεν εντάχθηκαν στο καθεστώς της 

προκαταβολής;  

 

Η ερωτώσα Βουλευτής  

 

Φωτεινή Αραμπατζή 

Βουλευτής Σερρών ΝΔ 

 




